

UFOLOGY Update

May 2021

From Mufon Canada

Dave Palachik National Director



Things are getting HOT—DISCLOSURE is coming / Les choses deviennent CHAUDES-DISCLOSURE arrive

MEDIA ALERT

ZlandCommunications NewsNetwork

More Coverage! CTV in Canada – an Interview with Chris Mellon on UFOs

Toronto [ZNN] For the second consecutive night a major Canadian mainstream television network has decided to cover the UFO/UAP issue. Last evening, David Common on CBC's The National reviewed the UAP issue from a Canadian perspective.

Tonight on CTV, Christopher Mellon – former US Assistant Deputy Secretary of Defence spoke at length about why the UAP phenomenon is so profoundly critical to our understanding of arcane technology that may not originate from here.

As all major US networks have now examined the UFO/UAP matter – Canada has now entered the arena.

The growing interest in this phenomenon brings greater focus on the frenetic political activity amassing in the US Senate, the Pentagon and the US Navy – a focus that appears to be leading to a deeply extreme conclusion among officials - we may not be alone in the cosmos. It appears that the UFO matter has now been purged of ridicule and derision, becoming the third rail of American and global politics. There is little doubt this matter will transcend the current news cycle and beckon dominant journalistic, sociological, scientific and cultural leaders to demand answers from government officials.

Click [HERE](http://zlandcommunications.blogspot.com) to watch the CTV interview. Follow ZNN as it expands its coverage on this remarkable issue - <http://zlandcommunications.blogspot.com> For further details and interview opportunities, contact Victor Viggiani - News Director of the ZlandCommunications NewsNetwork 416-801-8056.

Plus de couverture ! CTV au Canada - une interview de Chris Mellon sur les OVNI

Toronto [ZNN] Pour la deuxième nuit consécutive, une grande chaîne de télévision canadienne a décidé de couvrir la question des ovnis et des UAP. Hier soir, David Common, dans l'émission The National de la CBC, a examiné la question des UAP d'un point de vue canadien.

Ce soir, sur CTV, Christopher Mellon, ancien sous-secrétaire adjoint à la défense des Etats-Unis, a longuement expliqué pourquoi le phénomène UAP est si important pour notre compréhension d'une technologie obscure qui ne vient peut-être pas d'ici.

Comme tous les grands réseaux américains se sont penchés sur la question des ovnis et des UAP, le Canada est maintenant entré dans l'arène.

L'intérêt croissant pour ce phénomène met en lumière l'activité politique frénétique qui se développe au Sénat américain, au Pentagone et dans la marine américaine - une activité qui semble conduire à une conclusion profondément extrême parmi les responsables : nous ne sommes peut-être pas seuls dans le cosmos. Il semble que la question des OVNI soit désormais débarrassée du ridicule et de la dérision, devenant le troisième rail de la politique américaine et mondiale. Il ne fait aucun doute que cette affaire transcendera le cycle actuel des nouvelles et incitera les leaders journalistiques, sociologiques, scientifiques et culturels dominants à exiger des réponses des responsables gouvernementaux.